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Protokół Nr 1 /19
z posiedzenia Komisji skarg, wniosków i petycji 

z dnia 28 stycznia 2019r. 

W  posiedzeniu  udział  wzięło  4  członków  komisji,  (Lista  obecności  w  załączeniu)
Sekretarz Gminy – p. J. Chomczuk oraz Przewodniczący Rady p. A. Romańczuk. A. Posiedzenie
Komisji otworzył i przejął prowadzenie p. A. Romańczuk. 

Porządek dzienny posiedzenia:

1. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji. 
2. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2019 rok.
3. Wolne wnioski.

Do punktu 1. –go. Wybór Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji.

Maksymiuk I. zgłosiła na Przewodniczącą Komisji p. W. Bondaruk która wyraziła zgodę
na kandydowanie.  W głosowaniu jawnym udział  wzięło 3 członków komisji,  W.  Bondaruk
stwierdziła,  że  nie  będzie  brała  udziału  w głosowaniu.  W związku  z  tym  Komisja  przy  3
głosach „za” dokonała wyboru p. W. Bondaruk na Przewodniczącą Komisji. W dalszej części
posiedzenia S.  Sadowski  zaproponowała P.  Nieścieruka na Wiceprzewodniczącego Komisji,
który  wyraził  zgodę.  Jednocześnie  p.  Maksymiuk  I.  zaproponowała  S.  Sadowskiego  na
Wiceprzewodniczącego,  jednak  p.  S.  Sadowski  nie  wyraził  zgody.  W  głosowaniu  jawnym
udział  wzięło  3  członków  komisji,  P.  Nieścieruk  stwierdził,  że  nie  będzie  brał  udziału  w
głosowaniu. W związku z tym Komisja przy 3 głosach „za” dokonała wyboru p. P. Nieścieruka
na Wiceprzewodniczącego Komisji.

Do punktu 2-go. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2019 rok.

W. Bondaruk przedstawiła  plan  pracy  Komisji  na  2019 rok  i  wyjaśniła,  że  Komisja
Skarg, Wniosków i Petycji działa doraźnie  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji działa doraźnie, w
związku z brak jest możliwości zaplanowania terminów, oraz ilości jej posiedzeń. Posiedzenia Komisji
będą  się  odbywać  w  miarę  napływu  skarg,  wniosków  i  petycji  w  terminach  wynikających  z
obowiązujących  przepisów  prawa.  Komisja  jednogłośnie  zaopiniowała  Plan  pracy  Komisji  Skarg,
Wniosków i Petycji na 2019 rok. (Plan pracy w załączeniu)

Do punktu 3-go. Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach Komisja podejmowała temat funduszu sołeckiego, możliwości
jego wyodrębnienia,  proponowano  aby  umożliwić  mieszkańcom zajęcie  stanowiska  przed
podjęciem uchwały. 

Wobec  wyczerpania  się  porządku  dziennego  obrad  i  braku  innych  spraw
posiedzenie komisji zakończono.

Protokolant:
Barbara Niewiadomska-Golonko

 Przewodnicząca Komisji 
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